矿物质有机钾肥 生物钾肥

产品名称	矿物质有机钾肥 生物钾肥
公司名称	大连希林索科工贸有限公司
价格	.00/个
规格参数	分类:生物钾肥 有效成分含量:60(%) 水分含量 :3(%)
公司地址	中国辽宁大连市 甘井子区迎客路8号70栋楼2-3-1
联系电话	86 411 82776584 13998654809

产品详情

分类生物钾肥有效成分含量60 (%)水分含量3 (%)用量20-30 (kg/亩)

生产厂家 大连希林索科工贸有限公

司

矿物质有机钾

1.产品特点

枸溶型,富含矿物钾、硅、钙、镁等多种元素;

可完全替代硫钾、氯钾,促进磷的转化与吸收,节磷达2/3以上;

完全营养型,不含任何有害成分,使用范围广;

可再与其它肥料混合施用,从而满足更多植物的特殊营养需求;

使用安全,无公害。

2.主要成分

k2o 10%

sio2 25%

cao 35%

mgo 8%

3.适用范围及用量

适用作物:粮食作物、果树、蔬菜、草地、草坪、花卉及园艺作物。

用法及用量:

- (1)宜作底肥。水稻、大麦、小麦的亩均用量30公斤。
- (2)可与有机肥或农家肥混合施用。
- (3)不宜作种肥。即不要与种子混合施用。
- (4)作基肥应早施,先将均匀撒施在地表,然后整地(翻耙旋),深度在15-20cm,提倡秋施肥。

4.包装

25公斤pp编织袋装,内衬pe袋包装。

5.贮存

应于阴凉、干燥、通风处贮存。

organic fertilizer with potassium added

1. product characteristics:

lemon acid dissolve. rich in mineral potassium, silicon, calcium, magnesium and other elements;

it can replace sulfuretted potassium and chlorides potassium completely and it helps the effective absorption and transformation of phosphorus even to save more than 2/3 of phosphorus;

a fertilizer with all-round nutrition, containing no harmful element and with a wide application scope;

a fertilizer which it can be applied by mixing with other fertilizers to meet plants ' need for special nutrients elements;

a fertilizer that is sage to apply and free from public hazard.

2. main components

k2o 10%

sio2 25%

cao 35%

mgo 8%

3. application and dosage

applicable scope: cereal crops, fruit trees, vegetables, grass, lawn, flowers and horticultural crops

usage and dosage:

better to be base fertilizer. 30 kilograms per mu for rice, barley, and wheat.

able to be applied together with manure and organic fertilizer

not appropriate to be applied together with seeds

if applied as base fertilizer, better do it earlier. sprinkle it on the surface of the earth and then till the soil. the depth should be 15-20cm. application in autumn is suggested.

4.packing

in 25 kg net wpp/pe bags.

5.storage

store at cool, dry and well-ventilated places